
Fotbollssektionsmöte 2024-02-06 

Närvarande:  

Lars Nilsson, Fredrik Larsson, Jörgen Deyre, Henrik Nordqvist, Elin Grahn, Anna Belfrage, 
Amanda Widell, Rickard Viktorsson, Morgan, Thomas Larsson 

Följande lag var representerade på mötet: 

F13, P10-11, P09, P12, F11-12, F15-16, P15, P13, P14, Projektgruppen, P12. 

1) Mötet öppnas 

2) Val av sekreterare 

Rickard Viktorsson F11-12 valdes till sekreterare. 

3) Godkännande av dagordning  

Dagordningen lästes upp och godkändes 

4) Val av justeringsmän  

Amanda Widell, Henrik Nordqvist 

5) Föregående protokoll  

Föregående protokoll godkändes. 

6) Punkter från sammankallande – F13/14 

• Parkeringen / Kareby Hed kommer att få en sökbar adress och det kommer troligen bli Gro-
Kareby 115. 

• Bollboden är nu larmad på samma sätt och med samma tider som klubbstugan. Larmet är 
kopplat till väktare. Larmet aktiveras automatiskt mellan 23–06. Om man behöver avaktivera 
larmet pga. t.ex. övernattning i klubbstugan så måste man säga till klubben ett antal dagar i 
förväg. Om larm utlöses så tillkommer en kostnad på 3000 (som debiteras den som orsakat 
larmet om ingen förmildrande omständighet föreligger). Information har mailats ut till alla 
ledare. Taggar som fungerar för klubbstugan ska även funka för bollboden. 

• Hjärtstartare finns nu vid planen och den håller på att registreras. Kareby står för denna. 

• Klädprovning 7:e februari. 

• Säsongskort för seniormatcherna går att köpa även för i år. 

• Inventering av matchställ ska göras av ledare i närtid. Nya matchställ levereras av Craft. 

 

7) Status Ekonomi & Budget, uppdatering från kassör - Senior & P14  

• Överföring från Patrik Ekh till ansvarig grupp pågår. 

• Resultat följer budget. I rullorna kan det se ut som fotbollen ligger back men det beror på att 
nästan alla fotbollens inkomster kommer under kommande halvår (årsbryt är 1 juli). 

• Laget.se är uppsagt (kommer finnas tillgängligt t.om. december) och kommer att ersättas av 
SportAdmin. Främsta skälet är att laget.se visat ovilja att utveckla funktioner samt att 
SportAdmin är ett modernare verktyg med bättre funktioner. Utbildning i SportAdmin 



kommer att ske med första tillfälle 25:e februari.  SportAdmin kommer att kunna läsa in en 
stor del av data från laget.se (t.e.x medlemsregister) och alla lagens hemsidor kommer 
skapas automatiskt. Klubben kommer att begära att laget.se på något sätt exporterar ut 
information, t.ex. bilder, nyheter. Oklart om exakt allt kan föras över. I SportAdmin kommer 
det t.ex. bli möjligt att administrera familjemedlemskap. 

 

8) Anläggningar – F15/16 & P08 samt Anläggningsgrupp  

• Hjul saknas på det 11-manna mål (box-mål) som Kareby IS äger och det riskerar att förstöra 
planen.  Kommunen står för det andra 11-manna målet. Sektionen ifrågasätter om det 
behövs ytterligare ett sånt mål nu när det även finns 9-manna mål. Patrik kollar med de som 
använder målet om de vill ha kvar det och om de vill ha det så får de ansvara för underhållet 
av det. 

• Fråga kom upp om klockan som inte ställs om för vinter/sommartid. Det finns en instruktion 
och en ansvarig. Elin påminner ansvarig om detta. Fjärrkontroll och instruktioner finns i 
sektionsskåpet. 

9) Kommunikation, Sektionens mejl, web, laget, Facebook och sociala medier – P10/11  

Diskussion kring hur mail ska sorteras. Kommer mycket mail och man upplever att man ibland inte 
hinner med. 

10) Material/Inköp övrig utrustning – F09/10 & Senior  

• Ett stort antal nya bollar har köpts in. Vi har nu 60 st femmor (90 % nya!), 50 st fyror samt ett 
antal mindre bollar. Förra året försvann 35 fyror samt 25 nya femmor! Uppmaningen är att 
aldrig slå upp dörren till boden samt att ledare måste se till att alla bollar kommer tillbaka. 
Barn ska inte pumpa bollarna. 

• Central kiosk. Patrik presenterade ett förslag och ett antal frågeställningar. 

o Principer för central kiosk 

▪ Varje lag har ALLTID kiosken och bemannad vid egna hemmamatcher (och 
frivilligt på träning) 

▪ Om flera lag så bemannar man gemensamt. 

▪ Kiosken öppnar 15 minuter före match. 

▪ Kontantfri kiosk – 100 % Swish. 

▪ Bullar eller mjuk kaka, gärna hembakt medtages vid kiosktjänstgöring. 

o Alternativ för fördelning av intäkter 

▪ Lika fördelning mellan alla lagen 

▪ Fördelningstrappa där de äldre lagen får större del (ofta större utgifter 
ju äldre de blir) 

▪ Fördelning efter antal matcher/försäljningstillfällen 

o Frågeställningar kring bemanning/kiosk på A-lagets hemmamatcher 

▪ Vad skall bemannas?  Kiosk, grill, entré, lotteri, bollkallar, matchvärd 
etc. 



▪ Skall samtliga lag vara med och hur skall i så fall ersättningen fördelas 
eller ska det skötas som föregående år med frivillighet. 

o Fredrik föreslår att använda en app, TeamPay, för att administrera kiosken 
och hålla koll på vad som har sålts och vad som behöver köpas in. TeamPay 
tar en kostnad på 3% på varje köp. Unik QR-kod för swish för varje försäljning. 
En kioskrapport genereras automatiskt vid varje försäljningstillfälle. Fredrik 
erbjuder sig att sjösätta det och administrera det under första året. 

Beslut central kiosk: 

• Varje lag har ALLTID kiosken och bemannad vid egna hemmamatcher (och frivilligt på 
träning) 

• Om flera lag så bemannar man gemensamt. 
• Kiosken öppnas 15 minuter före match och stängs 15 efter (sista) match. 
• Kontantfri kiosk – 100 % Swish.  

• Bullar eller mjuk kaka, gärna hembakt medtages vid kiosktjänstgöring.  
• Teampay används alltid och Fredrik administrerar kiosken under 2024.  

• Den/de som bemannar kiosken loggar in i Teampay och försäljningen registreras där. 

• Fördelningen av intäkter från central kiosk vid egna hemmamatcher skall ske i 

förhållande till bemanning av kiosken. (Ex. Lag X har bemannat kiosken 15% av 

samtliga hemmamatcher och erhåller därmed 15% av årets totala försäljning från 

kiosken.) 

• Försäljning utanför den centrala kiosken är inte tillåtet.  

• Sektionen uppmuntrar lag som vill tjäna extra pengar att nyttja ex. Ravelli.se, 

Delikatesskungen, Newbody etc. 

 

Vad gäller bemanningen på A-lagsmatcherna så ska det tilldelas frivilliga lag likt föregående 

år, men med den skillnaden att intäkterna fördelas jämnt mellan de lag som närvarat och 

bemannat A-lagsmatcherna under säsongen. På A-lagsmatcherna så skiljer intäkterna väldigt 

mycket mellan matcherna och därför ansågs det mest rättvist att dela jämnt efter säsongen 

mellan bidragande lag. Det lag som har kiosk på A-lagsmatcherna ansvarar även för övriga 

roller som tidigare. 

Övrigt central kiosk; 

 - Fredrik tittar på möjlighet för korvkokare i boden 

 - Fredrik kommer att skicka ut ett mail till lagen och beskriva hur allt kommer fungera samt 
erbjuda alla lag att anmäla sig till tjänstgöring vid A-lagsmatcher.  

• Patrik Ekh presenterade och visade den nya webshopen, Tifosi, med produkter från Craft 
som ersätter föregående Intersport/Adidas. Det kommer fyllas på med några ytterligare 
produkter efterhand. 
 
https://www.tifosi.se/karebyis 

11) Marknadsföring och sponsring – P12  

• Ett par skyltar har blivit klottrade på. Jörgen har hanterat den senare och kommer snart sätta 
upp igen.  

http://ravelli.se/
https://www.tifosi.se/karebyis


• Kan finnas öppning för reklam på bollbodens räcken. 

12) Värdegrund/Vision/Ungdomsråd/Fotbollsskola – P15 & P16 samt Visionsgrupp  

Inget nytt.  

13) Valberedning/Samarbete/Övergångar/Samsynsavtal – P13 & P09  

Inget att rapportera. 

14) Övriga frågor  

15) Nästa möte  

19 Mars 2024 18.00 

16) Mötet avslutas  

 

Sekreterare:  Rickard Viktorsson Justerat av: Amanda Orlinis Widell, Henrik Nordqvist 

 


